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JEDNÁNÍ RADY SPOLKU VIA RUSTICA Z.S. 

Zápis 

Termín jednání:  13. 5. 2025 od 8:00 hod. 

Místo jednání:   kancelář MAS Via rustica z.s., nám. Svobody 171, Pacov   

Přítomní členové rady spolku:  

Veřejný sektor (celkem 2 zúčastnění členové)  

Zájmová skupina – rozvoj obcí: 

- Hořepnický region – zastupuje Vladimír Kotýnek 

-  Společenství obcí Pacovsko – zastupuje Pavel Hájek 

Soukromý sektor (celkem 3 zúčastnění členové)  

Zájmová skupina – podnikání: 

- Eva Zadražilová 

Zájmová skupina – životní prostředí: 

- RNDr. Miroslav Šrůtek 

Zájmová skupina – kultura, sport, volný čas 

-    Ing. Veronika Starková 

Omluvení členové rady spolku: Dominik Klimeš, Mgr. Šárka Vitovská 

Zástupci kanceláře spolku: Ing. Renata Zíková, Lucie Hlavinková, DiS. 

Hosté: Mgr. Tereza Matějková 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. na 

období 2021-2027 

3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

4. Organizační a personální záležitosti 

5. Diskuse 

6. Závěr 

Ad 1. Zahájení, schválení programu  

Jednání rady spolku zahájila předsedkyně Eva Zadražilová v 8:00 hod. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že rada spolku je usnášeníschopná, neboť je přítomno 5 členů z celkového počtu 7, tedy 

nadpoloviční většina, a soukromý sektor je zastoupen více než 50 % hlasů. Přítomní byli seznámeni 

s navrženým programem jednání, nepadl žádný návrh na jeho změnu. Zapisovatelkou byla navržena 

Lucie Hlavinková, ověřovatelem zápisu je dle jednacího řádu osoba předsedající jednání orgánu, tedy 

Eva Zadražilová, jako druhý ověřovatel byla navržena Veronika Starková. 

Usnesení k bodu č. 1: 

✓ Rada spolku schvaluje program jednání, zapisovatelku Lucii Hlavinkovou a jako druhého 

ověřovatele Veroniku Starkovou. 

Hlasování: pro 5   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 5 hlasy. 



2 

 

Ad 2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via 

rustica z.s. na období 2021-2027 

2.1 Operační program Zaměstnanost plus – OPZ+  

Renata Zíková uvedla stručné informace o PR OPZ+, který je realizován prostřednictvím 

samostatného projektu „Rozvoj komunitní práce v území MAS Via rustica z.s.“ Shrnutí realizace 

projektu včetně jednotlivých aktivit a informace o plánovaném navazujícím projektu předala členům 

rady Tereza Matějková, koordinátorka projektu. Po ukončení prezentace odpovídala na související 

dotazy přítomných členů.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.1. 

2.2 Strategický plán Společné zemědělské politiky – SP SZP  

2.2.1 Výzva č. 2 k předkládání žádostí o podporu v rámci intervence 52.77 SP SZP 2023-2027  

Renata Zíková informovala o ukončení příjmu žádostí o dotaci v rámci druhé výzvy MAS pro SP SZP. 

Uvedla, že po celou dobu výzvy zájemci/žadatelé konzultovali své záměry a žádosti se zaměstnanci 

kanceláře MAS. Zopakovala informace o disponibilní alokaci, o termínu registrace na RO SZIF a 

uvedla, že přes portál farmáře bylo na MAS podáno 41 žádostí o dotaci. Nyní bude následovat 

administrativní kontrola ze strany MAS.  

2.2.2 Projekt spolupráce MAS: „Klimatické a environmentální dopady změn kvality ovzduší 

na vybraném území Kraje Vysočina v čase“ (Fiche 7 – Spolupráce MAS v rámci 

intervence LEADER) 

Renata Zíková uvedla, že dne 22. 4. 2025 byla ze strany MAS podepsána smlouva o spolupráci a  

25. 4. 2025 byl projekt spolupráce zaregistrován na RO SZIF. K projektu spolupráce proběhla ze strany 

členů rady diskuse týkající se partnera projektu, spolufinancování, odborné stránky projektu, 

technického řešení, administrace, koordinátora projektu aj.  

2.2.3 Řešení dalšího projektu spolupráce 

Renata Zíková dále informovala, že kancelář MAS oslovilo společenství obcí Nová Lípa s možným 

návrhem projektu spolupráce v rámci SP SZP. Jednalo by se o turistické propojení obcí Nová Lípa s.o., 

o vytvoření několika turistických okruhů s možností vzájemného propojení pro pěší a cykloturistiku 

s osazením informačních tabulí a zastávek pro odpočinek. Dále uvedla, že MAS má dle programového 

rámce na projekty spolupráce alokováno ještě cca 1,96 mil. Kč.  

K tomuto tématu proběhla diskuse týkající se možností financování návrhu projektu z jiných dotačních 

zdrojů v oblasti destinačního managementu či jinými organizacemi, např. Vysočina West.  

  Členové rady dále navrhovali oslovení ostatních mikroregionů či společenství obcí v území MAS 

s nabídkou rovnoměrného financování projektů spolupráce a pověřila kancelář se zajištěním potřebných 

podkladů. 

Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu 2.2. 

2.3 Operační program technologie a aplikace pro konkurenceschopnost – OPTAK 

Renata Zíková informovala, že kancelář MAS průběžně konzultuje záměry a připravuje podklady pro 

vyhlášení další výzvy: „Via rustica z.s. – 3. výzva OP TAK – Technologie pro MAS“.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.3. 

2.4 Žádost o změnu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje (SCLLD) MAS Via rustica 

z.s. na období 2021-2027 

 

Renata Zíková informovala členy rady o schválení žádosti o změnu koncepční části Strategie 

komunitně vedeného místního rozvoje (SCLLD) MAS Via rustica z.s. na období 2021-2027 ze strany 
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ŘO. Aktualizovaná koncepční část SCLLD byla schválena 5. 5. 2025.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.4. 

Ad 3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

Renata Zíková shrnula průběh administrace projektů v rámci Nová zelená úsporám Light. MAS nyní 

eviduje přes 380 konzultovaných žádostí o dotaci pro nízkopříjmové i standardní domácnosti. Již 231 

žádostí o dotaci je vyplaceno a cca 200 žádostí je zrealizováno a finančně ukončeno. Za vykázané 

nízkopříjmové klienty podala MAS v dubnu 2025 dvě žádosti o poskytnutí podpory, u obou má kladné 

rozhodnutí ministra. Dále informovala o ukončení běhu školení energetických poradců od NS MAS.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 3. 

Ad 4. Organizační a personální záležitosti 

Kancelář MAS – účetnictví, audit:  

Renata Zíková podala informace o předání účetní agendy spolku mezi současnou a novou účetní MAS. 

Dále uvedla, že v květnu bude proveden účetní audit firmou Ekma HB, panem Ing. Josefem Novotným.  

Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 4.  

Ad 5. Diskuse 

Předsedkyně MAS navrhuje termín příštího jednání na 24. 6. 2025 od 8:00 hod.  

Ad 6. Závěr 

Eva Zadražilová poděkovala přítomným za účast a spolupráci a ukončila jednání rady spolku v 9:00 

hod. 

Zapsáno dne 16. 5. 2025. 

Podpis zapisovatele: Lucie Hlavinková ………………...……………………………………… 

Podpis ověřovatelů: Eva Zadražilová ………………...……………………………………… 

Veronika Starková ………………………………………………………... 


